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Protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej w CzeladziProtokół z XVII Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 26 listopada 2015 r.z dnia 26 listopada 2015 r.

(sesja planowa)(sesja planowa)

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym
 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  
 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko 
 Porządek obrad: porządek obrad r. w załączeniu.
 Czas trwania posiedzenia: 03:00(17:00-20:00)
 Frekwencja  Radnych: 18 obecnych (nieobecni: Kita, Penar, Gawroński )

Pozostałe osoby obecne na obradach: 
1. Z-ca Burmistrza Elżbieta Dmitruk
2. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek
4. Radca Prawny Tomasz Wojkowski
5. Prezes ZIK-u Sławomir Święch
6. Dyrektor ZBK Ewa Kiedrzyn

USTALENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA RADY:
Rada podjęła uchwały Nr

245-  265
1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2
Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad:

2.1
Wniosek w sprawie wprowadzenia  Projektu 

Projektu Nr 199 (EAP) 

o zmianie uchwały Nr XV/224/2015 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 
września 2015r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz tymczasowych pomieszczeń

Wprowadzono do 
porządku 
w poz. 29 a

3 Rozpatrzenie  zgłoszonych uwag do protokołu z poprzedniej sesji :
1)    Protokół  z XV Sesji z dnia 24 września 2015 r.
2)    Protokół z  XVI Sesji z dnia 13 października 2015 r. 

Brak uwag. 
Stwierdzenie 
przyjęcia protokołów

4 Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego - od 15 września do 12 listopada 2015 r. Brak 
pytań

5 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czeladź za rok  szkolny 2014/2015
(przedstawiana organowi stanowiącemu na  podstawie art. 5a ust. 4 ustawy o systemie oświaty)  

Sprawy kierowane do Rady Miejskiej do rozpatrzenia:

6 Projekt Nr  185
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zbigniewa K. na działalność Burmistrza 
Miasta Czeladź naruszające jego prawo własności jako współwłaściciela 
nieruchomości działki zabudowanej nr 272/22 i uznania jej za bezzasadną
(Sprawa SE-RM.1510.3.2015)

XVII/245/2015

7 Projekt Nr  186
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zbigniewa K. na działalność Burmistrza 
Miasta Czeladź i uznania jej za bezzasadną
(Sprawa SE-RM.1510.4.2015)

XVII/246/2015

8 Projekt Nr  187
w sprawie rozpatrzenia skargi  Pana  Pawła D.  dotyczącej nieprawidłowości w 
działaniach dyrektora Przedszkola Publicznego Nr 11 w Czeladzi i uznania jej 
za bezzasadną (Sprawa SE-RM.1510.5.2015)

XVII/247/2015
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9 Projekt Nr   191
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Artura M. dotyczącej nieprawidłowości w 
działaniach dyrektora Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi i uznania 
jej za bezzasadną    (Sprawa SE-RM.1510.6.2015)

XVII/248/2015

10 Projekt Nr  194
w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa 
w uchwałach  Nr IX/151/2015 oraz  Nr XI/170/2015 Rady  Miejskiej w Czeladzi   
(Sprawa SE-RM.0005.15.2015) 

XVII/249/2015

Temat z planu pracy Rady Miejskiej:

11 Propozycje do Budżetu Miasta na 2016 rok Brak 

12 Podatki i opłaty lokalne : 

13 Projekt Nr  169   B     (EAP) 
w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Miasta Czeladź na rok 2016

XVII/250/2015

14 Projekt Nr  170 A  (EAP)
w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 2016

XVII/251/2015

15 Projekt Nr  171   B    (EAP)
w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i podatek 
rolny, deklaracji na podatek od nieruchomości od deklaracji na podatek rolny 
obowiązujących na terenie Miasta Czeladź

XVII/252/2015

16 Projekt Nr  172 A  (EAP)
w sprawie  ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
Miasta czeladź na 2016 rok. 

XVII/253/2015

17 Projekt Nr  182 A (EAP)
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych

XVII/254/2015

Projekty uchwał do rozpatrzenia :
18 Projekt Nr  189  (EAP)

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź w rejonie ul. Będzińskiej i ul. Gdańskiej

XVII/255/2015

19 Projekt Nr  190  (EAP)
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości

XVII/256/2015

20 Projekt Nr  181
w sprawie   przyjęcia od gminy Miasta Mysłowice w drodze darowizny w prawie 
własności nieruchomości

XVII/257/2015

21 Projekt Nr  196 A
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok

XVII/258/2015

22 Projekt Nr  197 A
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030

XVII/259/2015

23 Projekt Nr  183  (EAP)
w sprawie określania trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 
działania Czeladzkiej Rady Działalności Pożytku Publicznego

XVII/260/2015

24 Projekt Nr  184
w sprawie uchwalenia ,,Programu współpracy Miasta Czeladź z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , na rok 
2016"

XVII/261/2015

25 Projekt Nr   188  (EAP)
w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Czeladź oraz nadania jej statutu

XVII/262/2015

26 Projekt Nr 192 (EAP) 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu miasta przedszkolom 
niepublicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania

XVII/263/2015

27 Projekt Nr 193  (EAP)
w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/331/02 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie 

Niepodjęta
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nadania nazw ulicom w mieście Czeladź

28 Projekt Nr 195
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii Komunalnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi 

XVII/264/2015

29 Projekt Nr  198  (EAP)
w sprawie określenia szczegółowych  zasad, trybu  przyznawania i pozbawiania 
stypendiów i nagród sportowych oraz ich rodzaju i wysokości za osiągnięte 
wyniki sportowe

Burmistrz 
E. Dmitruk 
Wycofała z 
porządku 

29 a
+ Projekt wprowadzony do porządku.

Projektu Nr 199 (EAP) 

o zmianie uchwały Nr XV/224/2015 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 września 
2015r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz tymczasowych pomieszczeń

XVII/265/2015

30 Interpelacje i wnioski Radnych. 

31 Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady: 
1. KP 14054- Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska – raport- Stan środowiska w  

województwie śląskim w 2014 roku. 
2. Przedszkole Nr 7 i 9 - Zaproszenie radnych na Olimpiadę Sportową Przedszkolaka na 

26.11.2015 r.  (Hala Mosir) 
3. SE-RM.0004.9.2015 wniosek  Stowarzyszenia Kupców „Centrum o ujęcie w porządku 

obrad sesji punktu dot. przebudowy targowiska  przy ul. Auby. + Odpowiedź do 
Stowarzyszenia

4. SE-RM.0004.10.2015 Wniosek  Sławomira i Ewy M.  dot. przejścia dla pieszych  na 
skrzyżowaniu  ul. 27 Stycznia z ul. Krótką i ul. Skorupki

5. SE-RM.0043.31.2015 Pismo z Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Gliwicach 
6. KP 12981 Członek Zarządu Powiatu Będzińskiego do CTBS dot. braku zainteresowania 

kontynuacją współpracy ze strony CTBS
7. CTBS dot. pisma  ze Starostwa odnośnie  współpracy dot. porozumienia partnerskiego 
8. KP 14098 Członek Zarządu Powiatu Będzińskiego  do CTBS  dot realizacji projektu z 

wykorzystaniem mienia zlokalizowanego przy ul.  Bytomskiej 20- zadanie nie zostało 
uwzględnione w planie inwestycyjnym  w 2016 r. 

9. KP 12712 zaproszenie na sesję do powiatu Będzińskiego na 29 października. 
10. Pismo Wydziału Edukacji do Prezesa Sądu rejonowego  dot. podmiotów w których może 

być wykonywana kara ograniczenia wolności. 
11. KP 12201 Polski Związek Działkowców do Burmistrza  wniosek o wprowadzenie do 

budżetu zadania – rozbudowa  sieci wodociągowej
12. KP 11994 Powiatowy Zarząd Dróg w Będzinie do Komendanta Straży Miejskiej  dot. 

parkujących samochodów typu furgon na parkingu przy ul. Dechnelów w Czeladzi. 
13. KPE 5611 pismo z Nadzoru by do 17 grudnia podjąć uchwały podatkowe. 

32 Zamkniecie obrad sesji. 

Przebieg  OBRAD:

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Pani przewodnicząca przywitała wszystkich zebranych na sesji, uczczenie minutą ciszy zmarłego byłego 
Burmistrza Miasta Pana Kazimierza Jakóbczyka .

Ad. 2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad:

Wniosek w sprawie wprowadzenia  Projektu Nr 199 w poz. 29 a
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Projektu Nr 199 (EAP) 

o zmianie uchwały Nr XV/224/2015 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 września 2015r. w sprawie zasad
wynajmowania lokali  wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz tymczasowych
pomieszczeń

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Bezwzględna większość ustawowego składu) (Bezwzględna większość ustawowego składu)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17
Rozstrzygnięcie- porzadek obrad został zmieniony. Wprowadzono Projekt Nr 199

Autopoprawki do projektu budżetu 

E.Dmitruk-wycofuję projekt Nr 198

Ad. 3 Rozpatrzenie  zgłoszonych uwag do protokołu z poprzedniej sesji :
Rada nie miała wniosków o wprowadzenie  poprawek  do protokołów. Protokoły zostały przyjęte. 
1)    Protokół  z XV Sesji z dnia 24 września 2015 r.
2)    Protokół z  XVI Sesji z dnia 13 października 2015 r.

Brak uwag z XV sesji z dnia 24 września oraz XVI sesji z dnia 13 października.

Ad. 4 Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego - od 15 września do 12 listopada 2015 r.

Brak pytań i uwag do tego materiału.

Ad. 5 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czeladź za rok  szkolny 2014/2015
(przedstawiana organowi stanowiącemu na  podstawie art. 5a ust. 4 ustawy o systemie oświaty)  

A.Mentel- obradowanie  odbyło  się  na  komisji  w  październiku,  materiał  opracowany  został  w  dużych
szczegółach, komisja nie miala uwag .
Materialnie nie ma wytycznych do przygotowania materialu w tym temacie, w przyszlym roku analiza – jak na
poszczególnych etpach edukacji wyglada wartosc dodana(wartosci które daje dana placowka).

Brak pytań.

Sprawy kierowane do Rady Miejskiej do rozpatrzenia:

Projekt Nr  185
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zbigniewa K. na działalność Burmistrza Miasta Czeladź naruszające 
jego prawo własności jako współwłaściciela nieruchomości działki zabudowanej nr 272/22 i uznania jej za 
bezzasadną 

Skargi były rozpatrywane na komisji rozwoju i polityki przestrzennej.
W.Maćkowski- opinia komisji w tej sprawie, rozpatrywane 2 skargi –projekt nr 185 komisja zdecydowała, że 
skarga jest bezzasadna .

J.Moćko- wczoraj czyli 25.11.2015 wpłynęło kolejne pismo w tej sprawie natomiast nie wnosi żadnych 
nowych okoliczności .
Maćkowski- pismo zostało odczytane na komisji przez pana Zbigniewa K.
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E.Dmitruk- uwaga , która nie padła na obradach komisji , pan burmistrz jest współwłaścicielem tej 
nieruchomości o której mowa w skardze.

J.Moćko- odpowiedz ,która będzie przygotowywana do pana Zbigniewa K. jest też przygotowana przez 
panią Dmitruk. Wnoszę do pani burmistrz jako autora projektu o wniesienie autopoprawki w załączniku do 
projektu uchwały w formie dopisania informacji, że rada zapoznała się również z nowo wpłyniętym pismem.
 
E.Dmitruk- wyraziła zgodę.

S.Pisarek- nie trzeba było wykonywać sprawdzania informacji, że pan burmistrz jest jej współwłaścicielem.

J.Moćko- dobrze się stało ,że ta informacja została sprawdzona.

Brak pytań.

(Sprawa SE-RM.1510.3.2015)

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 16
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta. 

Projekt Nr  186
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zbigniewa K. na działalność Burmistrza Miasta Czeladź i uznania jej 
za bezzasadną
(Sprawa SE-RM.1510.4.2015)

J.Moćko- sprawa omawiana na komisji rozwoju i polityki przestrzennej, komisja wydała opinię pozytywną do 
tego projektu. Wnoszę do pani burmistrz jako autora projektu o wniesienie autopoprawki w załączniku do 
projektu uchwały w formie dopisania informacji, że rada zapoznała się również z nowo wpłyniętym pismem.

W.Maćkowski-ta skarga pojawiła sie rownież z pierwszą skargą.

Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 16
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  187
w sprawie rozpatrzenia skargi  Pana  Pawła D.  dotyczącej nieprawidłowości w działaniach dyrektora 
Przedszkola Publicznego Nr 11 w Czeladzi i uznania jej za bezzasadną (Sprawa SE-RM.1510.5.2015)

A.Mentel- opinia komisji edukacji byla jednogłośna za bezzasadną, nie bylo żadnych wątpliowści.

Brak pytań.
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 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr   191
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Artura M. dotyczącej nieprawidłowości w działaniach dyrektora 
Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi i uznania jej za bezzasadną    (Sprawa SE-RM.1510.6.2015)

Sprawa rozpatrzona przez komisje rozowju i polityki przestrzennej.

W.Maćkowski- stwierdzono skargę za bezzasadną.Ta sprawa wstawiana była już na radzie miejskiej- lokal 
zostal przydzielony, jednak pan Artur stwierdził, że nie jest w stanie wykonac remontu , jednak protokol 
został podpisany w zbk, na komisji wielu radnych sugerowalo żeby jednak pan Artur zastanowił się przed 
podjęciem ostatecznej decyzji- zostało przyznane poza kolejnaścią .

Artur M.- podziękowanie dla rady miasta za podjęcie tematu , otrzymałem propozycje mieszkania natomiast 
stan mieszkania nie jest dobry, okna i podłoga stan bardzo zły, wykonane zdjęcia nie odzwierciedlają stanu 
faktycznego mieszkania, jestem wdzięczny za otrzymanie tego mieszkania, natomiast nie stać mnie  na 
remont , nikt nie poinformowal mnie w zbk,że remont( wymiana okien, remont podłogi)bedzie należał do 
mnie .

E.Dmitruk- poinformowała , że zaproszona została pani dyrektor zbk.

J.Moćko- poinformowała pana o całej sprawie ,że rada sie z nią zaznajomiła, jesteśmy zdziwieni ,że pan nie 
przyjął tego mieszkania, szczególnie ,że zostało przyznane poza kolejnaścią, pan w piśmie napisał, że 
mieszkanie jest o średnim standardzie, pytanie do radnego kowalika jaki jest stan mieszkania.

K.Kowalik-, wraz z pania dyrektor kiedrzyn ogladalem mieszkanie. Owszem mieszkanie wymaga pewnego 
przygotowania, odświeżenia, łazienka brakuje piecyka gazowego , wanna niewielka ale jest nowa, toaleta 
jest, kuchnia ściany wymagają odświeżenia, zlewozmywak dwukomorwy, piec starego typu, podłoga w 
lazience wykładzina, pokój wymaga wytapetowanie, na podłodze parkiet drewniany do odświeżenia , okna 
dobre , mieszkanie 2 pokojowe , widne, okna z niewielkim balkonem.

E.Kiedrzyn- od wielu lat obowiązuje zasada dawania mieszkań nadających sie do zamieszkania, zbk 
dokonuje wyłacznie wymiany instalcji , okien w przypadklu kiedy jest to konieczne, natomiast inne naprawy, 
remonty cedowane są na najemce- nie jest to wynikiem złej woli, obowiazująca zasada od wielu lat , 
mieszkanie, ktore zostało przynane na ul.Armii krajowej jest w bardzo dobrym stanie technicznym, jest 
jednym z lepszych mieszkań w posiadaniu zbk , naprawa instalacji elektrycznej w kuchni została wykonana 
przez zbk, główny zarzut jest co do parkietu- zostal zakwalifkowany do przeczyszczenia , wymiana muszli 
klozetowej – nie jest to konieczne , naprawione piece w kuchni, pokojach, po stronie zbk nie stoi żadna 
czynność do poprawy mieszkania, dla dwóch osób co do zasady przyznawane są mieszkania 
jednopokojowe , jesli chodzi o ofertę dla pana  kwalifikacja zostala zmieniona na dwa pokoje przez komisje z
powodu problematyki zdrowotnej , ze wzgledu na to ,że oferta nie znajduje zainteresoweania ze strony pana 
mrozika  zostalo wystosowane pismo do pana o podjeciu decyzji, najpozniej w poniedzialek mieszkanie musi
byc zasiedlone przez kolejna osobę, natomiast następne mieszkanie dla pana  może zostćc przyznane za 
nastepne 5 lat.

J.Moćko- do pana mrozika kierowanie żeby przyjał to mieszkanie , oczekujących jest bardzo dużo a 
mieszkań niewiele. 

E.Kiedrzyn- pana rezygnacja nie powoduje ,że nie dostanie pan wiecej ofert z zbk, kolejne oferty będa 
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kierowane , co kwartał pownien  zglaszać sie do zbk o potwierdzenie dalszego zaintersiowania przyznania 
mieszkania.

Artur M.- poinformował ,że nie otrzyma żadnego pisma z dnia 15.10.2015r. 

E.Kiedrzyn- jest zwrotka z 20.10.2015 z podpisem pana mrozika.

I.Owczarz- skarga , którą pan mrozik wystosował do pani dyrektor zbk jest krzywdząca , powinien pan 
przyjąć to mieszkanie.

J.Moćko- sprawą zajeła się pani dyrektor zbk, nie zdarzają się sytuacje, że na sesji prosi sie mieszkańca 
aby przyjał mieszkanie.

A.Mentel- wniosek formalny o zakończenie dyskusji.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  194
w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach  
Nr IX/151/2015 oraz  Nr XI/170/2015 Rady  Miejskiej w Czeladzi   (Sprawa SE-RM.0005.15.2015)

W.Maćkowski- komisja zaopiniowała pozytynie, uchwała dotyczy stawki za odbior ściekow, odmowa .

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 16
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -2
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Temat z planu pracy Rady Miejskiej:

Ad. 11 Propozycje do Budżetu Miasta na 2016 rok

Brak propozycji.
J.Moćko- Uchwała budżetowa będzie  w grudniu podejmowana.

Ad. 12. Podatki i opłaty lokalne :

Projekt Nr  169   B     (EAP) 
w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 
Miasta Czeladź na rok 2016

M.Gadecki- komisja finansowo- budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -3
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  170 A  (EAP)
w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 2016

M.Gadecki-opinia komisji finansowo- budzetowej pozytywna.
Brak  pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  171   B    (EAP)
w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i podatek rolny, deklaracji na podatek
od nieruchomości od deklaracji na podatek rolny obowiązujących na terenie Miasta Czeladź

M.Gadecki-komisja fifnansowo- budżetowa wydała opinie poztywną.
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  172 A  (EAP)
w sprawie  ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie Miasta czeladź na 2016 rok

M.Gadecki- komisja finansowo- budżetowa wydała opinie pozytywną.

S.Pisarek- prosze radnych o rozważenie opłaty targowej, powinny wynosic 0 , wpływy w budżecie są 
minimalne, coraz gorzej jest prowadzić dzialalność gospodarczą związaną z handlem , w  większości 
sąsiednich miast juz podjęto stosowne uchwały aby znieść oplatę targową np. W dabrowie górniczej, 
katowicach , biorac pod uwgae ten fakt proszę o rozważenie zniesienia tej oplaty targowej.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 15
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Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -2
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  182 A (EAP)
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

M.Gadecki-opinia komisji finansowo –budzetowej pozytywna.

S.Pisarek- wpływy z tych opłat do budżetu to ok 400.000 zł, okoliczne miasta mają podobne stawki jak 
nasze miasto, mniejsze stawki podatkowe to zachęcenie do podejmowania dzialaności transportowej co 
powoduje wieksze dochody do budzetu miasta, moze to wpłynąć na liczbe mieszkańców , apeluje o 
zmniejszenie tych podatków.

J.Moćko- zastanawiam się skąd weźmiemy dochody jesli zrezygnujemy ze wszystkich podatków i opłat, 
liczba mieszkańcow nie zwiększy sie na pewno z powodu środkow trasportu 

S.Pisarek- proszę o używanie argumentów racjonalnych, zwiększenie liczby pojazdow w danym miescie nie 
oznacza,że one są w tym miescie zarejestrowane.

Skarbnik U.Polak-Wałek- od 2009 roku nie były podnoszone stawki , są na prawdę niskie w porównaniu do 
innych miast ościennych.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekty uchwał do rozpatrzenia :

Projekt Nr  189  (EAP)
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź w rejonie ul. 
Będzińskiej i ul. Gdańskiej

E.Dmitruk- nie wplyneły żadne uwagi do projektu, autorka tego opracowania jest obecna na obradach.

Autorka projektu planu - plan obejmuje obszar miedzy ul. Bedzińską i gdańską – doprecyzowanie 
przeznaczenia terenu zarówno obiektów  i terenów usługowych , plan przeszedl pełna procedurę ustawy o 
planowaniu przestrzennym , to co bylo wyłożone do publicznego wglądu nie było uwag, gddkia wniosło 
zastrzeżenia – lokalizacij zjazdu od ul,. Będzińskiej ,nie wyrażono zgody .

W.Maćkowski- komisja rozwoju i polityki przestrzennej zaopiniowała poztywnie projekt.

Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
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Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  190  (EAP)
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości

W.Maćkowski- komisja rozwoju i polityki przestrzennej nie wniosła żadnych uwag, projekt zaopiniowany 
poztywnie.

Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  181
w sprawie   przyjęcia od gminy Miasta Mysłowice w drodze darowizny w prawie własności 
nieruchomości

W.Maćkowski -komisja rozwoju i polityki przestrzennej  brak uwag.
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  196 A
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok

Skarbnik U.Polak- Wałek- autopoprawka dotyczy dochodów i wydatków , kwota która wplyneła jako 
subwencja z przeznaczeniem na opłaty dla zwalnianych nauczycieli. Dochody zwiększamy o 74.536 zl , 
35.000- korzystanie ze środowiska, 5000 zł – żlobek liczba dzieci zwiększona . Zmniejszenie dochodów 
majatkowych o 1,700,000 zł- dotacja unijna zadanie nie będzie realizowanie w  tym roku, dochody bieżące 
zmniejszenie o – rozliczenie zielonych szkół .Zmiany dotyczace wydatkow- wydatki majatkowe zwiększanie 
o 145.000 zl , 35,000 zwiększenie mąjtkowych wydatków z przeznaczeniem na zmanę sposobów 
ogrzewania, 86,000 zl -wydatki mosiru przeniesie między rozdzialami , wydatki bieżące zwiększamy o – 
kwota dofianansowanie do wspolnot , 5,000zł - dodatkowe wydatki na zakupy żywienia w żłobkach , 34,536 
zl z przeznaczeniem na wyplaty wynagrodzeń dla zwalnianych nauczycieli , 
wyadtki bieżące zmniejszenie o  194.856 zł : 118.136 zł zmniejszenie poręczeń , 12,000 zł przeniesienie w 
sp1 , 64,000zł- zakończenie akcji zielonych szkół.

M.Gadecki- opinia komisji finansowo- budzetowej pozywtynie zaopiniowała ta uchwałę oraz o wpf.
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Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  197 A
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030

brak pytań. 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  183  (EAP)
w sprawie określania trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Czeladzkiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego

W.Jaros- komisja polityki społecznej -wniosek rozpatrzony poztywnie .
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  184
w sprawie uchwalenia ,,Programu współpracy Miasta Czeladź z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie , na rok 2016"

W.Jaros- komisja polityki społecznej zaopiniowanie jednogłosnie pozytywnie.

Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  
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Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr   188  (EAP)
w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Czeladź oraz nadania jej statutu

W.Jaros- na prosbe p. Ocheduszko- ludwik komisja polityki społecznej rozpatrzyła projekt uchwały, -który 
został zaopiniowany pozytywnie .

S.Pisarek- od jakiego wieku będą mieszkańcy uważani za seniorów, czy jest możliwość zmiany wieku np na 
65+.

M.Ocheduszko-Ludwik-odpowiedź na pytanie pisarka 60+ , celem było zaangażowanie więszej liczby 
mieszkańcow.

P.Trybulec- geriatria obejmuje od 60 roku życia.
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr 192 (EAP) 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu miasta przedszkolom niepublicznym 
prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania

A.Mentel-komisja edukacji  pozytywnie zaopiniwała projekt uchwały.

Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr 193  (EAP)
w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/331/02 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie nadania nazw ulicom 
w mieście Czeladź

W.Maćkowski- komisja rozwoju i polityki przestrzennej wydała opinie negatywną , radni podnieśli ,iż ul. 
Niepodleglości powinna być podejmowana dla ulic o większej randze  niż ul. Rownoległa.

Brak pytań.
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 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 5
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 11
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -2
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została nie podjęta.

Projekt Nr 195
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi

W.Maćkowski- komisja rozwoju i polityki przestrzennej wydała opinie negatywną.

E.Dmitruk- uzupełnienie do opini komisji, działka na której posadowiony jest budynek na ul. Bytomskiej 70 
jest bardzo dobrą lokalizacją , natomiast budynek niszczeje, podwyżaszając kapitał w spółce , spółka byłaby 
w stanie wykonać remont budynku z przeznaczeniem dla pomieszczeń komercyjnych, na dzień dzisiejszy 
ponosi koszt wynajmu lokalu przy ul. Będzińskiej.

K.Kowalik- instytucja jak zik ma charakter centrotwórczy , jeśli chodzi o komunikacje, tam kiedyś była 
komunikacja miejska przy ul. Bytomskiej, ulica bytomska jest ulica jednokierunkowa więc dostęp do siedziby 
zik nie jest dobry, sytuacja finansowa spółki pozwala na remont spółki czy byłaby zatrudniona firma 
zewnetrza?

I.Owczarz- ile bedzie kosztowal remont w takiej kamienicy, popieram stanowisko kowalika, to nie jest dobra 
lokalizacja dla zik , na komisji bylam przeciw, 

E.Dmitruk- nie pobierając kwoty dywidenty daliśmy szanse na rozwoj, ta kwota nie została wliczona w 
taryfe, wykorzystując obiekt przy ul. Bytomskiej , nie wszystkie osoby korzystajace z uslug spółki zik 
korzystają z samochodów w celu dostania się do siedziby spółki.

Prezes zik S. Święch – konstrukcja taryf jest taka, że jeżeli obiekt nie w stanie końcowej realizacji to w 
żaden sposób nie rzutuje to na taryfy, jesteśmy jedyną firmą , która nie ma swoje własnej siedziby , 150,000 
zł rocznie kosztuje dzierżawa przy ul. Będzińskiej , oszczędności z nie wydzierżawiania są ok 280,000 zł, 
majac własne obiekty łtwiej jest uzyskać pożyczkę , podwyżki wody i scieków bedą przeznaczane na 
inswestycje , 
część pomieszczeń na parterze byłaby wynajmowana przy ul. Bytomskiej.

S.Pisarek- nie wiem ile lat ma budynek przy. Ul bytomskiej i jak długo jest w posiadaniu gminy i jakie straty 
przyniosło utrzymanie tego budynku miastu, sugeruje pozbyć się tego budynku a nie pchać się w 
inwestowanie w remont tego budynku , na pewno da sie znależć inny obiekt w posiadaniu miasta gdzie 
można ulować siedzibę spółki zik.

K.Kowalik- czy prezes się orietnuje czy mozna tam korzystać z funkcji uslug ( plan zagospodatowania 
przestrzennego)?

Prezes ZIK S. Święch- jest to teren nn , funkcja uslug jest tam optymalna, społka przy nie podyższaniu oplat
za wodę i ścieki przy zaciaganiu kredytow jest w stanie inwestowac , posiadanie własnego budynku pozwoli 
na zaciaganie kredytów na korzystnych sposobach spłaty .

K.Kowalik- podniesione wczesniej przyczyny ,które nie przewidują tego budunku jako dobrym pomysłem na 
siedzibę zik, ctbs również wynajmuje siedzibe .

Prezes ZIK S. Święch - ctbs jest zupełnie inną spółką , pan radny ma racje , należy rozważyć tą sprawę, 
budynek może pozostać na wysokości parteru i bedzie budynkiem wysokooszczednym. 

K.Kowalik- prosze rozważyć inne lokalizcje , np wokół płyty rynku np. Katowicka 4 , jeżeli ta lokalizacja 
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będzie przegłosowana na tak, czy prezes zobowiązuje sie wybudować tam siedzibę zik?

Prezes ZIK S. Święch - tak , korzystny czynsz na bytomskiej 2 zachęca społke do wyjamu , lokalizacja 
społki zik przy ul. Bytomskiej 70  jest atrakcyjna ze względu na lokalizcję,.

K.Kowalik- rozumiem, ze prezesowi nie chodzi pomysł odzielenia od działki przyleglej ?

Prezes ZIK S. Święch - absolutnie nie.

I.Owczarz- nie mówilam o taryfach i opłatach za wode, jaki bylby koszt remontu tej kamienicy?

Prezes  ZIK S. Święch- nie wiem, te działania nie przekładałyby się na przekonywania rady o wzroscie 
taryf , na pewno mniejszy niz 500,000 zł , budowanie budynkow wysokoenergooszczędnych daje mozliwości
brania kredytów.

I.Owczarz- biorąc pod uwagę kwotę 500,000 zł to pan błądzi .

Prezes  ZIK S. Święch- mówię o zaangażowaniu środków własnych 

M.Kocoń- ja myślę, że to nie będzie ani 500,000 zł ani 2,500,000 zł ale ok 1,000,000 zl.

Prezes ZIK S. Święch - mówiłem o wykorzystaniu środków własnych.

E.Dmitruk- padło pytanie od pana radnego Kowalika czy pan prezes zapewni, że wybuduje tam siedzibę 
spółki, siedziba spółki nie będzie budowana, zostanie tam przeniesiona siedziba spółki po remoncie budynku
.
Prezes ZIK S. Święch - budynek będzie jednopiętrowy, uważam, że jeśli zostaną podjęte stosowne uchwały
i inne kroki prawne, konsultacje projektowe zostaną przedstawione organowi wykonawczemu i organowi 
stanowiącemu .

W.Maćkowski- pani Burmistrz rozumiem, że intencją przeniesienia jest siedziba spółki ?

E.Dmitruk- tak 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 12
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 3
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -3
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta

Projekt Nr  198  (EAP) wycofany z porządku obrad
w sprawie określenia szczegółowych  zasad, trybu  przyznawania i pozbawiania stypendiów i nagród 
sportowych oraz ich rodzaju i wysokości za osiągnięte wyniki sportowe

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.
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+ Projekt wprowadzony do porządku.

Projektu Nr 199 (EAP) 

o zmianie uchwały Nr XV/224/2015 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 września 2015r. w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz tymczasowych 
pomieszczeń

E.Dmitruk- kiedy przedłożyliśmy projekt, zapis ma sie nijak do sytuacji obecnej zapis obowiazujący to  250 
% najniższej emerytury a nie wynagrodzenia.

Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Ad. 30 . Interpelacje i wnioski Radnych.

Do interpelacji- Maćkowski,Jarno,Kowalik, Jaros, Pawlik,Bazańska ,Pisarek, Moćko, 

W.Maćkowski- 4 sprawy , pierwsza sprawa-zmiana organizacji ruchu na ul. Równoleglej poprzez powrót do 
ruchu dwukierunkowego oraz rozważenie usytuowania miejsc parkingowych prostopadłych do drogi poza 
obszarem samej jezdni- , druga sprawa- wyjasnienie czy  wyasfaltowanie alejek w parku im. kościuszki było 
konsultowane z mieszkańcami, mieszkańcy proszą o wyasfatlowanie alejek., trzecia sprawa prosze o 
zwrócenie się do GDDiK w Katowicach z interwencja o wykonanie odwodnienia ul. Będzińskiej na wysokosci
CH M1 za przystaniem w stronę Będzina , po opadach deszczy tworzy sie tam rozlewisko wody , czwarta 
sprawa- informacje jakie zakazy kolorystyki elewacji na os. Nowotki wystosowało starostwo powiatowe w 
Będzinie.( Nr sprawy SE-RM.0003.152.2015)

M.Jarno, Z.Bazańska- zwracamy sie z prośbą o zakaz  zatrzymywania sie pojazdów pow. 3,5t na cał na 
całej długości ul. Równoległej .( Nr sprawy SE-RM.0003.151.2015)

E.Dmitruk- zmiana nawiechni na ul. Rownleglej miala zalozenie stworeznia miejsc parkingowych i zakaz 
parkowania pojazdow pow. 3,5t, okazalo sie ze po wykonaniu nawierzchni i zmiany organizacji ruchu skraca 
sobie przejazd obok edenu, cala inwestycja zostala zakonczona

K.Kowalik- zmiana kolejności dot. Rownoleglej, nie będę czytał pisma, które zostało zlożone na ręce pana 
radnego, mieszkańcy oś. Piłsudskiego i ulic przyległych zwracają się z prośbą o przywrócenie ruchu 
dwukierunkowego na ul. Równoległej ( Nr sprawy SE-RM.0003.150.2015)

W.Jaros- wniosek dotyczy dooświetlenia przejscia dla pieszych na ul. Nowopogońsiej w okolicach biedronki i
ulicy dalekiej, przejscie przy sklepie żabka oraz z ulicy nowopogońskiej do osiedla przy ul. Konopnickiej. ( Nr 
sprawy SE-RM.0003.149.2015)

M.Pawlik- 2 wnioski – prośba o zamontowanie 2 progów zwalniajacych  przy ul. Spacerowej na odcinku od 
wjazdu z prawej strony do sklepu max oraz drugiego od strony oś. Dziekana 5, drugi wniosek os. Dziekana 
usunięcie drzewa przy skrzyżowaniu ul. spacerowej z ul. wyspiańskiego i ul. krótką  w okolicy przedszkola nr
5 z powodu  ograniczenia widoczności. ( Nr sprawy SE-RM.0003.147.2015)

Z.Bazańska- 2 wnioski- realizacja zaoptrzenia w wode, 2 wniosek- przekazanie materiałów (przekazane 
materialy). (Nr sprawy SE-RM.0003.145.2015)
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S.Pisarek- dzielnica piaski przy ul Borowej na wjeździe prz ul. Szybikowej próg zwalniający , wskazane jest 
użycie progów zwalniających ,ulica jest pełna dziur ,brak chodnika, zamontowanie luster ,które umożliwiają 
wyjazd z posesji na tą ulice. 

J.Moćko- radna Pawlik już temat zgłosiła , właściciel budynku maxa jest tam niebezpiecznie , sprawa 
oświetlenia na ul. Spacerowej jest tam ciemno , przebudowa tej drogi pociągnie również kwestie 
oświetlenia .

E.Dmitruk- odnośnie ul.Spacerowej mamy świadomość jak wygląda ta ulica, powstaje rozlewisko deszczu 
przy opadach , problem z wyminięciem 2 pojazdów , planowana jest przebudowa całej drogi , nie bedzie to 
tylko inwestycja polegajaca na wymianie nawierzchni ale również wymianie sieci wodociagowej, 
kanalizacji ,która jest niedrożna, jest to duże przedsięwzcięcie, jeśli pojawią sie środki to w przyszłym roku 
nastapi doświetlenie ulicy.

Ad. 31. Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady: 
 Przewodnicząca odczytała korespondencję : 

1.1. KP 14054- Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska – raport- Stan środowiska w  województwie 
śląskim w 2014 roku. 

2.2. Przedszkole Nr 7 i 9 - Zaproszenie radnych na Olimpiadę Sportową Przedszkolaka na 26.11.2015 r. 
(Hala Mosir) 

3.3. SE-RM.0004.9.2015 wniosek  Stowarzyszenia Kupców „Centrum o ujęcie w porządku obrad sesji 
punktu dot. przebudowy targowiska  przy ul. Auby. + Odpowiedź do Stowarzyszenia

4.4. SE-RM.0004.10.2015 Wniosek  Sławomira i Ewy M.  dot. przejścia dla pieszych  na skrzyżowaniu  
ul. 27 Stycznia z ul. Krótką i ul. Skorupki

5.5. SE-RM.0043.31.2015 Pismo z Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Gliwicach ( sprawdzić 
pismo przez biuro rady)

6.6. KP 12981 Członek Zarządu Powiatu Będzińskiego do CTBS dot. braku zainteresowania kontynuacją
współpracy ze strony CTBS

7.7. CTBS dot. pisma  ze Starostwa odnośnie  współpracy dot. porozumienia partnerskiego 
8.8. KP 14098 Członek Zarządu Powiatu Będzińskiego  do CTBS  dot realizacji projektu z 

wykorzystaniem mienia zlokalizowanego przy ul.  Bytomskiej 20- zadanie nie zostało uwzględnione 
w planie inwestycyjnym  w 2016 r. 

9.9. KP 12712 zaproszenie na sesję do powiatu Będzińskiego na 29 października. 
10.10. Pismo Wydziału Edukacji do Prezesa Sądu rejonowego  dot. podmiotów w których może być 

wykonywana kara ograniczenia wolności. 
11.11. KP 12201 Polski Związek Działkowców do Burmistrza  wniosek o wprowadzenie do budżetu zadania

– rozbudowa  sieci wodociągowej

K.Kowalik- nie chodzi o doprowadzenie wody do działek 

12.12. KP 11994 Powiatowy Zarząd Dróg w Będzinie do Komendanta Straży Miejskiej  dot. parkujących 
samochodów typu furgon na parkingu przy ul. Dehnelów w Czeladzi. 

13.13. KPE 5611 pismo z Nadzoru by do 17 grudnia podjąć uchwały podatkowe

J.J.Moćko- pan Kita jest już w domu po zabiegu przekazuje pozdrowienia, gawroński- pozdrowienia 
wszystkich radnych, może uda sie, że bedzie obecny na wigilii w dniu 18.12.2015.

E.Dmitruk- podziękowanie za podjęcie uchwał , jesteśmy na etapie końcowym dot. Rewitalizacji terenu 
budynku, w poniedzialek nastąpi realizacja zadania położenia nakladek na ul. Konopnieckiej, do 5 grudnia 
prace przy szkole nr 7 , jutro w dniu 27.11.2015r – przekazanie placu przed Traffikiem.

J.Moćko- 17 grudnia 2015 roku odbędzie się sesja na której będziemy przyjmować budżet na rok 2016.
W dniu 18.12.2015 wigilia dla radnych. 
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Ad. 32. Zamkniecie obrad sesji.

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Jolanta MoćkoJolanta Moćko

W załaczneniu: 
1.Porządek obrad
2.Lista obecności.
3.Karty z wynikami z głosowania  uchwał.
4.Korespondencja do wiadomości Rady. 
5. Wnioski i interpelacje radnych ( kserokopie)

----------------------

 Protokół został napisany, dnia: 27.11.2015

 Protokolant : Milena Kubasik-Janicka

 Protokół, został przedstawiony Radzie na sesji , dnia 17.12.2015r.

 Protokół został  przekazany do umieszczenia  w BIP, dnia:  ………………………
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